

Disclosure of Material Information

To: Bahrain Bourse & Dubai Financial Market

Al Salam Bank B.S.C. would like to announce the following material information:

الإفصاح عن معلومات جوهرية

السادة / بورصة البحرين وسوق دبي المالي

يعلن بنك السلام ش.م.ب عن الإفصاح عن معلومات جو هرية المبين تفاصيلها أدناه:

| Date | 21 June 2023 | 2023 يونيو 2023 | التاريخ |
|------------------------------------|--|--|----------------------------|
| Company Name | Al Salam Bank B.S.C. | بنك السلام ش.م.ب | إسم الشركة |
| Trading Code | SALAM | | رمز التداول |
| Subject | Al Salam Bank acquires a majority stake in Al Salam Bank Algeria | بنك السلام يستحوذ على حصة الأغلبية في مصرف السلام الجزائر | الموضوع |
| Material Information | We wish to announce that Al Salam Bank (the "Bank") has acquired a majority stake in Al Salam Bank Algeria ("ASBA"), increasing its shareholding from 37.43% to 53.13%. ASBA is a full-fledged Islamic Bank in Algeria. | يود بنك السلام الإعلان عن استحواذه على حصة الأغلبية في مصرف السلام الجزائر، وذلك بعد زيادة حصته من 37.43% إلى 53.13%. ويقدم مصرف السلام الجزائر خدمات مصرفية إسلامية شاملة في الجزائر. | المعلومات الجو هرية |
| Impact on Financial Position | Since the acquisition establishes control, ASBA will be consolidated as a subsidiary in the upcoming financial statements of Al Salam Bank in line with accounting standards and regulatory requirements | حيث إن الاستحواذ المذكور يجعل بنك السلام متحكماً في مصرف السلام الجزائر باعتباره شركة تابعة له وفقاً للمعايير الرقابية والمحاسبية، فإن البيانات المالية لمصرف السلام الجزائر، سيتم إدراجها كبيانات موحدة في بنك السلام ش.م.ب | الأثر على المركز المالي |

| Previous relevant disclosures (if any) | On 3 January 2023, Al Salam Bank B.S.C. announced the increase of its shareholding in Al Salam Bank Algeria from 16.58% to 37.43% | في 3 يناير 2023، أعلن بنك السلام ش.م.ب. عن زيادة حصته في مصرف السلام الجزائر من 16.58% إلى 37.43%. | إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت) |
|---|---|--|--|
|---|---|--|--|

| Name | Ali Yusuf Al Khaja | علي يوسف الخاجة | الإسم |
|---------------|------------------------------|------------------------------------|----------------|
| Title | Head of Compliance & MLRO | مدير الإلتزام ومكافحة غسيل الأموال | المسمى الوظيفي |
| Company S | eal ختم الشركة | التوقيع Signature | |
| Al Salam Bank | | 4 | |
| Compliance | | | |

Ali Yousif Al Khaja C-002